
مهندس مهدی طاهری،توسعه مترو نیازمند همراه و تعامل است

مهندس مهدی طاهری، رئیس شورای اسلام شهر شیراز با تشر ویژه از شهرداری شیراز که این مراسم را در بطن و میان مردم برگزار کرده است، گفت:
حمل و نقل عموم به منظور کوتاه کردن زمان سفر مردم و کاهش مصرف انرژی م باشد که نتیجه آن آرامش مردم خواهد بود.

وی با بیان اینه شورای شهر شیراز آماده تفی سازمان حمل و نقل ریل شهرداری شیراز به دو بخش بهره برداری و ساخت م باشد، تصریح کرد: مترو
.شیراز به حدی رسیده است که ی مدیریت برای بهره برداری و ساخت امان پذیر نیست
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طاهری با تاکید بر تسریع در انجام پروژه خطوط مترو عنوان کرد: اکنون فصل بودجه است و اگر قرار است کاری صورت گیرد، الان وقت آن است و نباید
فرصت طلای را از دست داد.

وی همچنین گفت: همه چیز منابع مال نیست و عزم و اراده برای انجام کار از اهمیت بسیاری برخوردار م باشد.
رئیس شورای اسلام شهر شیراز با ذکر اینه عزم شورا و شهرداری برای امورات مرتبط با مترو جزم است، اذعان داشت: باید تا سال آینده فاز ی خط دو

.مترو به مرحله مسافرگیری رسیده و به آن قانع نخواهیم بود و ضمن پییری و اجرای فاز دو خط دو، خط سه مترو را نیز باید اجرای کنیم
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